
 

 

Styrelsemöte för Örebro Läns Stövarklubb 

Söndagen den 13:e Augusti, kl. 14:00, Skofthyttan, Nora.  

Närvarande: Arto Nieminen, Hans Liberg, , Leif Jansson, Martin Eriksson, Torbjörn 

Fimmerstad 

Dagordning 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Arto Nieminen hälsar alla välkomna till mötet. 

2. Val av justerare 

Till justerare väljs Leif Jansson. 

3. Fastställande av dagordning 

Godkänd 

4. Föregående styrelseprotokollens och årsstämmans justering 

Arto går igenom protokoll och årsstämman. 

• Det saknas fortande personer till valberedningen, Arto lägger ut en blänkare på 

hemsidan, 

• Styrelsen beslutar att avvakta förslaget om eventuellt sammanslagning med 

någon av närliggande stövarklubb ( fråga var uppe i årsstämman) 

• Ändringar i protokollet ,Martin webbansvarig, Daniel Domar ansvarig    

 

5. Ekonomisk rapport 

• Följer budget 

• 80 medlemmar i dagsläget 



 

6. Hemsidan 

• Gamla händelser läggs i en särskild mapp 

• Få med nya jaktprovsregler 

• Jobba vidare med sidan 

7. Utställning 2024? 

• Återkallelse har skickats in, även en anmälan för utställningen 31/5 2025 har 

Arto skickat in. 

• Cua ansvarig finns på Beagelklubben som vi samarbetar med på utställningen 

hon är även ringsekreterare 

• Bra om Torbjörn går utbildningen när tillfälle ges 

8. Planering KM / -DM uttagning 2024 (DM Värmland 2023) 

• DM kommer att gå av stapeln 25–26 / 10 i Hagfors, Klubben representeras av 

Anders Persons hund Fallaskogens Messi 

9. Stövarjaktens dag/dagar 

• Den blir i Hällefors 30/9 info finns på hemsidan 

• Vi kommer även att deltaga i ” Kyrkjakten” informellt blir det våran Stövarjakts 

dag 

10. Övriga frågor 

• Styrelsen startar en Whats upp app för att kommunicera 

• ÖLSTKL fyller 80 år 19/9 2023, det kommer att uppmärksammas med att klubben 

står för kostnaden av en anmälan för öppenklass jaktprov för medlemmar 

• Nytt möte för regelreviderin-IT utbidning till domare som inte kunde närvara vid 

tidigare tillfället kommer Leif och Johan att kalla till 

• Gamla betalda men ej genomförda jaktprov kommer att kunna betalas tillbaka eller 

nyttjas under året efter kontakt med Hans 

• Faceboksgruppen kommer att ändra till öppen 

11. Nästa möte 

• Någon gång i början av december, kallelse kommer 

12. Mötets avslutande 

• Arto tackade för ett engagerande deltagande. Efter mötet blev det lerduveskytte 

som den gamla mästaren utmärkte sig i….. 

 



 

 


